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RPW.0041-42/10 
 

Protokół Nr XLII/10 
z XLII sesji Rady Powiatu Wołomińskiego, 

która odbyła się 22 kwietnia 2010r. 
w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wołominie 

 
 

Przewodniczący Rady wraz z Radnymi uczcił minutą ciszy ofiary zbrodni katyńskiej oraz 
ofiary katastrofy pod Smoleńskiem. 
 
Punkt 1 Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Edward Olszowy o godzinie 12.10 otworzył obrady XLII sesji 
Rady Powiatu Wołomińskiego III kadencji. Poinformował, Ŝe na sali obecnych jest 23 
radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu), co stanowi kworum 
uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodniczący przywitał 
radnych oraz przybyłych gości.  
 

Punkt 2 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad (zał. nr 2). Następnie poinformował, iŜ 
wpłynął wniosek od Radnych Klubu PiS o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w formie stanowiska w sprawie uchwalenia daty 10 kwietnia Dniem Pamięci 
Narodowej. 

Radny Paweł Porębski – w imieniu Klubu PO poprosił o 2 min przerwy. 

Przewodniczący Rady ogłosił  2 minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady w pkt. 2 i przypomniał o wniosku do porządku 
obrad. Następnie poinformował, iŜ w konsultacji podczas przerwy, Radni zaproponowali aby 
nie tytułować uchwały do Pana Prezydenta, poniewaŜ Prezydentem moŜe być równieŜ Pani 
jak równieŜ zaproponowali zmianę stwierdzenia ,,do przyszłego Pana Prezydenta” na ,,do 
Prezydenta Rzeczpospolitej”. 
 
Starosta Maciej Urmanowski – podkreślił, i Ŝ dyskusja na temat treści odbędzie się w 
odpowiednim punkcie obrad a aktualnie Rada dyskutuje nad wprowadzeniem projektu do 
porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady podziękował za słuszną uwagę. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie punktu w porządek obrad. 

Rada Powiatu w obecności 26 radnych, 26 głosami ,,za” i 0 ,,wstrzymującym się”  i 0 
,,przeciw” przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad i wprowadzenie pkt.6                                     
,, Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 22.04.2010 r. 
w sprawie uchwalenia daty 10 kwietnia Dniem Pamięci Narodowej.” 
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Przewodniczący Rady poinformował, iŜ wpłynął wniosek od Starosty Mińskiego o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu 
uchwały Rady Powiatu Mińskiego w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie punktu w porządek obrad. 

Rada Powiatu w obecności 26 radnych, 26 głosami ,,za” i 0 ,,wstrzymującym się”  i 0 
,,przeciw” przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad i wprowadzenie pkt.12                                     
,, Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Mińskiego w 
sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku 
Mazowieckim.” 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych zmian. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 30 marca 2010 r. 
4. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu 

w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac Komisji od ostatniej sesji Rady Powiatu. 
6. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 22.04.2010 

r. w sprawie uchwalenia daty 10 kwietnia Dniem Pamięci Narodowej. 
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Wołomińskiego absolutorium z 

tytułu wykonania budŜetu za rok 2009. 
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII-295/09 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 18.12.2009r. w sprawie budŜetu Powiatu Wołomińskiego na rok 
2010. 

9. Projekt uchwały w sprawie powierzenia zadań z zakresu powiatowych dróg publicznych 
na terenie Miasta Ząbki. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu wołomińskiego.                                                                                                                              

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII-246/09r. z dnia 30 czerwca 
2009r.w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół 
specjalnych mających swoją siedzibę na obszarze Powiatu Wołomińskiego. 

12. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Mińskiego 
w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Mińsku Mazowieckim. 

13. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. B. B. na działalność Starosty 
Wołomińskiego. 

14. Interpelacje i zapytania radnych, wnioski i oświadczenia. 
15. Zamknięcie obrad. 

Wobec braku zmian Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Punkt 3 Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 30 
marca 2010 r 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe protokół z XLI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego 
był wyłoŜony w Biurze Rady na siedem dni przed obradami dzisiejszej sesji. KaŜdy radny 
miał moŜliwość zapoznania się z treścią protokołu i wniesienia poprawek przed rozpoczęciem 
sesji zgodnie z § 28 ust. 5 Statutu Powiatu Wołomińskiego. Następnie poinformował, iŜ 
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zgłoszone poprawki przez Janusza Chibowskiego zostały naniesione. 

Radny Janusz Chibowski -  nie wniósł zastrzeŜeń do naniesionych poprawek. 

Przewodniczący poddał protokół z XLI sesji pod głosowanie. 

Rada Powiatu 27 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 
protokół z XLI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego. 

Punkt 4 Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz 
prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Edward Olszowy poprosił Starostę o przedstawienie sprawozdania 
z prac Zarządu w okresie między sesjami. 

Starosta Maciej Urmanowski – poinformował, iŜ w dniu dzisiejszym Mazowiecki 
Komendant Wojewódzki Państwowej StraŜy PoŜarnej powołał na stanowisko Komendanta 
Powiatowego OSP w Wołominie Starszego Brygadiera Cezarego Pietruch. 
 
Komendant Powiatowy OSP w Wołominie Starszy Brygadier Cezary Pietruch – 
podziękował za zaproszenie i przedstawił krótką charakterystykę swojej osoby. Następnie 
poinformował, iŜ będzie się starał aby Komenda była przyjazna i jako urząd będzie 
wyróŜniała się terminowością załatwianych spraw a jego zastępcą został Brygadier Bogdan 
Janczewski pełniący do chwili obecnej stanowisko Komendanta.  
 
Starosta Maciej Urmanowski - przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu oraz z wykonania 
uchwał Rady Powiatu. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący zamknął 
dyskusję i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Punkt 5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac Komisji od 
ostatniej sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Kulczycki poinformował, iŜ Komisja zbierała 
się dwukrotnie. Pierwsze posiedzenie Komisji odbyło się 16.04.2010r. w obecności Skarbnik 
Powiatu, na którym opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą Sesję oraz ustalono 
Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2009 oraz powołano dwa zespoły 
kontrolne do przeprowadzenia kontroli w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej oraz u 
Rzecznika Praw Konsumenckich. Drugie posiedzenie odbyło się 22.04.2010 r. na którym 
przyjęto Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2009 które zostanie przekazane 
Radzie na najbliŜszą sesję. 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wiesław Mędrzycki poinformował, Ŝe Komisja 
zebrała się 21.04.2010 r., z udziałem Skarbnik Powiatu. Tematem posiedzenia było 
opiniowanie projektów uchwał na najbliŜszą Sesję oraz wydanie opinii w sprawie 
absolutorium dla Zarządu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Janusz Chibowski 
poinformował, Ŝe komisja między sesjami spotkała się raz. Tematem Komisji było 
opiniowanie  projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz opiniowanie sprawozdania za 
wykonanie budŜetu powiatu za 2009 rok.  
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Andrzej Olszewski - 
poinformował, Ŝe  Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się dniu 20.04.2010r.w 
obecności Starosty, Skarbnik Powiatu oraz Naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych. 
Komisja zajmowała się  opiniowaniem projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz omówiono 
stan dróg powiatowych po okresie zimowym pod względem zagroŜeń związanych z 
uszkodzeniami nawierzchni. Następnie poinformował, iŜ Naczelnik WDP przedstawił 
szczegółową informację na ten temat, przedstawił plan działań na przyszłość i zapewnił o 
usunięciu powstałych uszkodzeń. 

 Przewodnicząca Komisji Edukacji, Sportu, Kultury i Pami ęci Narodowej Małgorzata 
Łoń - poinformowała, Ŝe Komisja w okresie od ostatniej sesji odbyła jedno posiedzenie w 
dniu 19.04.2010r. Tematem Komisji było opiniowanie projektów uchwał na najbliŜszą sesję. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Krzysztof Strzałkowski- 
poinformował, Ŝe Komisja między sesjami spotkała się dwukrotnie. Pierwsze posiedzenie 
odbyło się 14.04.2010 r. w Ośrodku Interwencji Kryzysowej w Zielonce gdzie Komisja 
zapoznała się z działaniem jednostki. Kolejne posiedzenie odbyło się 21.04.2010 r. i 
dotyczyło opiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję w tym uchwały w sprawie 
udzielenia Zarządowi absolutorium. 

Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej Tomasz Szturo - poinformował, Ŝe Komisja 
między sesjami nie spotkała się. 

Przewodniczący doraźnej Komisji do Rozpatrywania Skarg i Wniosków Paweł     
Porębski - poinformował, Ŝe Komisja spotkała się 22.04.2010 r. i zajmowała się 
korespondencją B. B. która wpłynęła do Biura Rady. Podczas Komisji obecny był B. B., 
Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych – Adam Marcinkiewicz oraz Mecenas Krystyna 
Michałowska. 

Przewodniczący doraźnej Komisji ds. Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Wołomińskiego na lata 2006 – 2013 Ireneusz Maślany-  poinformował, Ŝe Komisja między 
sesjami nie spotkała się. 

Punkt 6. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Powiatu 
Wołomińskiego z dnia 22.04.2010 r. w sprawie uchwalenia daty 10 kwietnia 
Dniem Pamięci Narodowej. 
 
Przewodniczący Rady –otworzył dyskusję. 
 
Członek Zarządu Marek Szafrański – przekazał, iŜ uwzględniając stanowisko Platformy 
Obywatelskiej zgadza się aby w projekcie uchwały stwierdzenie ,,do Pana Prezydenta” 
zastąpić ,, do Prezydenta” i zaznaczył aby uchwała została przekazana po wyborze 
Prezydenta. 

Przewodniczący Rady – zapewnił, iŜ uchwała zostanie przekazana po wyborze Prezydenta i 
zaproponował aby  nie nanosić takiej zmiany w projekcie uchwały. 

Członek Zarządu Marek Szafrański – przekazał, iŜ zapewnienie Przewodniczącego jest 
wystarczające. 

Radny Rafał Pazio – podziękował Klubowi PiS za tą inicjatywę i zapytał, czy uchwałę 
będzie podpisywał Klub PiS czy Przewodniczący Rady w imieniu Radnych. 
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Przewodniczący Rady – przekazał, Ŝe wszystkie uchwały podpisuje Przewodniczący Rady. 
Następnie zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały wraz z poprawkami pod głosowanie. 

Rada Powiatu 27 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie stanowiska Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 22.04.2010 r. w sprawie uchwalenia 
daty 10 kwietnia Dniem Pamięci Narodowej (uchwała stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu). 

Członek Zarządu Marek Szafrański – w imieniu Radnych Klubu PiS podziękował Radzie 
za podjęcie uchwały. 

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
Wołomińskiego absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok 2009. 
 
Przewodniczący Rady – przekazał, Ŝe ustawa o samorządzie powiatowym art 30 ust 1a 
mówi, Ŝe w sprawie absolutorium Rada Powiatu podejmuje uchwałę bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Następnie poinformował, Ŝe sprawozdanie z 
wykonania budŜetu powiatu za rok 2009 zostało dostarczone Radnym dnia 22.03.2010r. a na 
jego podstawie Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu i 
wnioskowała do Rady o udzielenie absolutorium Zarządowi. Przewodniczący poinformował, 
iŜ opinia z wnioskiem została przekazana do RIO, które uchwałą nr 35/W/10 pozytywnie 
zaopiniowało sprawozdanie Zarządu Powiatu Wołomińskiego z wykonania budŜetu Powiatu 
Wołomińskiego za 2009 rok oraz uchwałą 56/W/10 pozytywnie zaopiniowano wniosek 
Komisji Rewizyjnej o udzielenie Zarządowi absolutorium z tytułu wykonania budŜetu 
Powiatu za 2009 rok.  
 
Starosta Maciej Urmanowski – przypomniał, iŜ rok 2009 był rokiem, który otarł się o 
kryzys ekonomiczny, który był widoczny we wszystkich samorządowych budŜetach. 
Następnie podkreślił, Ŝe pomimo zaistniałych problemów udało się skonstruować budŜet w 
którym inwestycje zajmowały znaczną część. Starosta poinformował, Ŝe Rada przyjęła budŜet 
w grudniu 2008 roku a Zarząd wraz z pracownikami Starostwa realizował budŜet skutecznie 
przez 12 miesięcy. Następnie podkreślił, i Ŝ po jednej stronie występuje wysoki a zarazem 
trudny budŜet inwestycji. Starosta poinformował, iŜ w budŜecie zawarte są wszystkie 
działania Starostwa które zostały zrealizowane. Wskaźnikiem świadczącym o 
odpowiedzialności Rady i Zarządu jest zadłuŜenie powiatu które na koniec roku wynosi 
poniŜej 20 %, który jest stosunkowo niski i pozwala aby kolejne lata miały dynamikę 
inwestycji. Następnie podziękował Przewodniczącemu Rady oraz Radzie za współpracę w 
roku 2009 poprzez dokonywanie zmian w budŜecie. Następnie podziękował Skarbnik 
Powiatu oraz Sekretarz Powiatu za przygotowanie sprawozdania z wykonania budŜetu oraz 
prezentacji wraz z Kierownikiem Biura Promocji. Starosta podziękował równieŜ wszystkim 
pracownikom Starostwa i Zarządowi za solidną pracę w ciągu całego roku. Następnie 
podkreślił, i Ŝ jest to ostatnie absolutorium w tej kadencji Rady oraz ostatnia dyskusja nad 
sprawozdaniem. 
 
Skarbnik Powiatu Jadwiga Tomasiewicz – przedstawiła prezentację dotyczącą 
sprawozdania za rok 2009 (zał. nr 5 do protokołu).  
 
Radny Adam Kopczyński – w imieniu Radnych Klubu Wspólnoty Samorządowej porosił o 
3 min przerwę.  
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Przewodniczący Rady ogłosił  2 minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady w pkt. 7 i poinformował, iŜ z obowiązującymi 
procedurami naleŜy zapoznać Radę z opinią RIO o sprawozdaniu Zarządu, z wnioskiem i 
opinią  Komisji Rewizyjnej, oraz opinią RIO o opinii Komisji Rewizyjnej. 

Skarbnik Powiatu Jadwiga Tomasiewicz – odczytała opinię RIO w sprawie wydania opinii 
o przedłoŜonym przez Zarząd Powiatu Wołomińskiego sprawozdaniu z wykonania budŜetu 
Powiatu Wołomińskiego za 2009 rok (zał. nr 6 do protokołu). 

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania 
budŜetu powiatu została przekazana Radnym i poprosił o przedstawienie wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Kulczycki  – odczytał wniosek Komisji w 
sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Wołomińskiego (zał. nr 7 do 
protokołu). 

Skarbnik Powiatu Jadwiga Tomasiewicz – odczytała opinię RIO w sprawie opinii o 
przedłoŜonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Wołomińskiego wniosku o udzielenie 
Zarządowi Powiatu Wołomińskiego z tytułu wykonania budŜetu Powiatu za 2009 rok  (zał. 
nr 8 do protokołu). 

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ wszystkie Komisje Rady Powiatu Wołomińskiego 
pozytywnie zaopiniowały uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium. Następnie 
podziękował Mecenas oraz Radnemu Kopczyńskiemu za pomoc przy ustaleniu 
obowiązujących procedur przy uchwale absolutoryjnej. 

Radny Adam Kopczyński – w imieniu Klubu Radnych Mazowieckiej Wspólnoty 
Samorządowej podziękował Zarządowi za obszerne i przejrzyste przygotowanie 
sprawozdania z wykonania budŜetu za 2009 rok. Radny podkreślił, i Ŝ obecna sesja 
absolutoryjna jest szczególna poniewaŜ Polacy są w pogłębionej refleksji nad Ŝyciem 
społecznym i politycznym oraz jest to ostatnia sesja absolutoryjna w kadencji. Następnie 
podkreślił, i Ŝ absolutorium to odniesienie do uchwały budŜetowej czyli formalno – prawny 
aspekt wykonania budŜetu oraz całe Ŝycie powiatu w róŜnych obszarach. Radny przekazał, Ŝe 
absolutorium było, jest i będzie czasem podsumowań, refleksji oraz oceną minionego roku. 
Następnie poinformował, Ŝe Radni z jego Klubu zapoznali się ze sprawozdaniem dzięki 
wczesnemu jego dostarczeniu i wobec powagi zdarzeń w kraju doszli do wniosku iŜ nie będą 
dyskutowali nad zdarzeniami w powiecie które  w wymiarze krajowym są niewiele znaczące. 
Radny przekazał, Ŝe ocena byłaby róŜna do poszczególnych osób w Zarządzie a głosowanie 
przeciwko całemu Zarządowi byłaby niesprawiedliwa dlatego Klub Radnych Wspólnoty 
Samorządowej w dzisiejszym głosowaniu się wstrzyma.  

Radna ElŜbieta Główka – zapytała, o aktualną tendencję budŜetu w porównaniu z latami 
ubiegłymi. 

Starosta Maciej Urmanowski – podkreślił, i Ŝ budŜet za 2009 rok był trudnym budŜetem a w 
liczbach jest nieznacznie lepiej wykonany niŜ budŜet poprzedni. Starosta przekazał, iŜ 
całokształt i jego uchwalenie, wielkość i zrealizowanie wskazuje postęp do roku 
poprzedniego mimo trudnych uwarunkowań.  

Przewodniczący Rady –zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Powiatu 20 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 8 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Wołomińskiego absolutorium z tytułu wykonania 
budŜetu za rok 2009 (uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

Przewodniczący Rady – pogratulował Staroście i całemu Zarządowi za otrzymanie 
absolutorium. 

Starosta Maciej Urmanowski – w imieniu Zarządu serdecznie podziękował za udzielenie 
absolutorium i przyjęcie sprawozdania. Następnie podziękował za uszanowanie trudnej chwili 
w jakiej znajduje się naród. Starosta podkreślił, i Ŝ przyjęcie tej uchwały zobowiązuje go do 
jeszcze lepszego wykonania budŜetu i inwestycji w roku 2010. 

Przewodniczący Rady – ogłosił 10 min przerwę. 

Przewodniczący Rady  wznowił obrady. 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII-295/09 
Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 18.12.2009r. w sprawie budŜetu 
Powiatu Wołomińskiego na rok 2010. 

Przewodniczący Rady  poprosił Skarbnik Powiatu o przypomnienie która jest to poprawka 
do uchwały budŜetowej oraz  Wiceprzewodniczącego Rady o sprawdzenie kworum. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Wiśniewski – przekazał, iŜ na sali jest obecne kworum 
Rady.  

Skarbnik Powiatu Jadwiga Tomasiewicz – przekazała, Ŝe jest to 4 poprawka do uchwały 
budŜetowej oraz przedstawiła autopoprawkę Zarządu do projektu uchwały (załącznik nr 10 
do protokołu). Następnie poinformowała, Ŝe z autopoprawką zapoznały się wszystkie 
Komisje Rady. 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący zamknął 
dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu 20 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII-295/09 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 
18.12.2009r. w sprawie budŜetu Powiatu Wołomińskiego na rok 2010 (uchwała stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu). 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie powierzenia zadań z zakresu 
powiatowych dróg publicznych na terenie Miasta Ząbki. 
 
Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący zamknął 
dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu 20 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie powierzenia zadań z zakresu powiatowych dróg publicznych na terenie Miasta Ząbki. 
(uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wołomińskiego.      
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Przewodniczący Rady –  poinformował, iŜ Zarząd zgłosił autopoprawkę do projektu 
uchwały (załącznik nr 13 do protokołu) a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radny Janusz Chibowski – poinformował, Ŝe ten projekt uchwały był tematem Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa a Starosta zobowiązał się do sprawdzenia moŜliwości 
zwiększenia otwarcia większej liczby punktów aptekarskich w święta zgodnie z art. 64 prawa 
farmaceutycznego. 
                                                                                                                                                                                                           
Starosta Maciej Urmanowski – przekazał, Ŝe temat zwiększenia liczby godzin był 
wyjaśniamy przez Naczelnik Wydziału Zdrowia i Rada ma prawo zmienić treść uchwały i 
załącznika po wpłynięciu wniosku formalnego. Następnie przekazał, Ŝe właściciele aptek nie 
akceptują zwiększenia liczby godzin wskazanych w załączniku z powodów ekonomicznych. 
Starosta poinformował, iŜ zwiększenie liczby godzin bez woli osób zainteresowanych moŜe 
skutkować odwołaniem w sądzie lub trybunale.  Zarząd po zapoznaniu się z uwagami Komisji 
nie wnosi autopoprawki w tym zakresie a zgłoszona autopoprawka dotyczy dodania jednego 
punktu aptecznego w miejscowości Kuligów. 

Radny Janusz Chibowski – przekazał, Ŝe nie chodzi o wymuszenie większej liczby godzin 
pracy a ustawa jako najbardziej obowiązująca w kraju powinna dopingować samorząd 
aptekarski do zwiększenia liczby godzin pracy w święta. Następnie podkreślił, i Ŝ wystąpienie  
z wnioskiem formalnym nie zmieni decyzji właścicieli aptek, ale rozmowy z samorządem 
aptekarskim mogą wpłynąć na decyzje właścicieli aptek.  

Radny Romuald Kalinowski –przekazał, Ŝe na Komisji zgłaszał wniosek formalny odnośnie 
dyŜurów w dni świąteczne w gminach w których jest duŜy przypływ turystów w okresie 
letnim w szczególności gminy Jadów i Dąbrówka.  Następnie zapytał czy wniosek był 
tematem obrad Zarządu.  

Starosta Maciej Urmanowski – przekazał, Ŝe nie wpłynął wniosek formalny do 
Przewodniczący Zarządu w tej sprawie i zasugerował wyjaśnienie tej kwestii w Biurze Rady. 
Następnie podkreślił, i Ŝ bez względu na wniosek ta kwestia była przedmiotem obrad Zarządu 
w związku z obecnością na Komisji. Starosta przekazał, Ŝe apteki nie zgodziły się na 
zwiększenie godzin pracy, natomiast w Łochowie są apteki, które mają długie godziny 
otwarcia takŜe w niedziele i zabezpiecza to potrzeby gminy Jadów i Strachówka. natomiast 
mieszkańcy gminy Dąbrówka mają dodatkowe zaplecze w aptekach w Radzyminie. 
Podkreślił, Ŝe ta sprawa była tylko przedstawiana Zarządowi a Zarząd nie zajmował się nią 
pod względem formalnym poniewaŜ nie wpłynął wniosek. 

Przewodniczący Rady –  przekazał, iŜ sprawdzi czy wpłynął do Biura Rady wniosek 
Radnego Kalinowskiego lub Komisji w tej sprawie. Następnie zamknął dyskusję i poddał 
projekt uchwały pod głosowanie  

Rada Powiatu 22 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
wołomińskiego (uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
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Punkt 11.  Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII-246/09r. 
z dnia 30 czerwca 2009r.w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych mających swoją siedzibę na 
obszarze Powiatu Wołomińskiego. 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący zamknął 
dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu 24 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII-246/09r. z dnia 30 czerwca 2009r.w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych mających swoją 
siedzibę na obszarze Powiatu Wołomińskiego.(uchwała stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu). 

Punkt 12. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały 
Rady Powiatu Mińskiego w sprawie przekształcenia Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję. 

Radny Michał Kulczycki  – zapytał jaki skutek dla powiatu wołomińskiego ma decyzja o 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

Starosta Maciej Urmanowski – przekazał, iŜ mieszkańcy miejscowości Międzyleś i okolice 
będą zasięgali opinii lekarskiej w Gminnym Ośrodku w Poświętnem więc to się wiąŜe z 
dojazdem, ale aktualnie ten ośrodek nie funkcjonuje z braku lekarza. 

Przewodniczący Rady- zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały ze stwierdzeniem 
,,pozytywnie” pod głosowanie. 

Rada Powiatu 19 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 5 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Mińskiego w sprawie 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku 
Mazowieckim.(uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

Punkt 13. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. B.  B. na 
działalność Starosty Wołomińskiego. 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący zamknął 
dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu 19 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w 
sprawie rozpatrzenia skargi p. B. B. na działalność Starosty Wołomińskiego.(uchwała 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

Punkt 14.Interpelacje i zapytania radnych, wnioski i oświadczenia. 

Starosta Maciej Urmanowski- poinformował, Ŝe na str. 24-25 miesięcznika PULS znajduje 
się artykuł dotyczący Szpitala w Wołominie a kopie artykułu są dostępne dla Radnych w  
razie potrzeby.   
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Przewodniczący Rady- przypomniał, Ŝe Radni mają obowiązek złoŜyć oświadczenia 
majątkowe do dnia 30 kwietnia. Następnie, przedstawił najczęstsze uchybienia przy 
wypełnianiu oświadczeń majątkowych (załącznik nr 18 do protokołu). 

Radny Tomasz Szturo – zaproponował, aby zamieścić na stronie internetowej powiatu 
rozkład czasu pracy aptek na terenie powiatu wołomińskiego. 

Starosta Maciej Urmanowski- przekazał, Ŝe taka informacja znajdzie się na stronie 
internetowej. 

Nikt więcej głosów nie zabrał. 

Punkt 15.Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Edward Olszowy o godz. 15:00 
zamknął XLII sesję Rady Powiatu Wołomińskiego. 

Nagranie z XLII sesji Rady Powiatu Wołomińskiego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

Protokolant                                                                                Przewodniczący Rady Powiatu 

    Wołomińskiego 
Magdalena Rudnik                                  

 Edward Olszowy 

 

 

 


